
PROTOKÓŁ 

z XXVIII w kadencji 2018 – 2023 

Sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie zwołanej w trybie § 54 ust.2 i § 57 Statutu 

Gminy Suchedniów z dnia 11 lutego 2021 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Adamiec Krzysztof obecny   

2 Bator Monika obecna   

3 Biskup Wiesław obecny   

4 Frątczak Lidia obecna   

5 Krogulec Waldemar obecny   

6 Kuszewska Małgorzata obecna   

7 Kutwin Tomasz obecny   

8 Łakomiec Henryk nieobecny   

9 Obara Mirosław obecny   

10 Pająk Arkadiusz nieobecny   

11 Pałac Marcin obecny   

12 Salwa Anna obecna   

13 Słoma Paweł obecny   

14 Stępień Małgorzata nieobecna   

15 Zegadło Eugeniusz obecny   

 

obecni 12 

wszyscy 15 

procent 80,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

 

 



PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 

 

Czas trwania obrad - godz.15:00 - 15:53 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec - 

Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 

 

p. Cezary Błach - Burmistrz MiG 

p. Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza 

p. Ewa Kaniewska - Sekretarz Gminy 

p. Urszula Nowak - Skarbnik Gminy 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Stwierdzono obecność 12 radnych. 

3. Powołanie sekretarza obrad (Pan Tomasz Kutwin). 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM wyznaczył radnego Tomasza Kutwina. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.a. odczytanie projektu porządku obrad, 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt porządku obrad 

niniejszej sesji zaproponowany przez Burmistrza MiG (projekt porządku obrad w załączeniu                   

do protokołu). 

Do przedstawionego projektu porządku obrad nie wniesiono uwag i propozycji zmian.  

4.b. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 11 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 



ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk nieobecny 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz nieobecny 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata nieobecna 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

5. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Miejskiej. 

 

Rada Miejska przyjęła protokół z XXIV-ej sesji Rady Miejskiej. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 11 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 



Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk nieobecny 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz nieobecny 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata nieobecna 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 

na lata 2021 - 2038. 

6.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów                      

na lata 2021 - 2038 przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały                   

w załączeniu do protokołu). 

6.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinie Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia 

Frątczak - Przewodnicząca Komisji. 



6.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

6.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2021 - 2038. 

 

Uchwała Nr 191/XXVIII/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2021 - 2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 
na lata 2021 - 2038. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 11 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk nieobecny 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz nieobecny 



11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata nieobecna 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2021. 

7.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2021 przedstawiła 

Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

7.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinie Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia 

Frątczak - Przewodnicząca Komisji. 

7.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

7.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2021. 

 

Uchwała Nr 192/XXVIII/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2021 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2021. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 11 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 



lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk nieobecny 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz nieobecny 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata nieobecna 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

8. Projekt uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 

Suchedniów 2022 roku środków stanowiących fundusz sołecki. 

8.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 

Suchedniów 2022 roku środków stanowiących fundusz sołecki przedstawiła Pani Urszula 

Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

8.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinie Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia 

Frątczak - Przewodnicząca Komisji. 

8.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

8.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 

Suchedniów 2022 roku środków stanowiących fundusz sołecki. 

 



Uchwała Nr 193/XXVIII/2021 w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 

Suchedniów 2022 roku środków stanowiących fundusz sołecki stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 
Suchedniów 2022 roku środków stanowiących fundusz sołecki. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 11 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 91.67 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 8.33 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk nieobecny 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz nieobecny 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata nieobecna 



15 Zegadło Eugeniusz PRZECIW 

 

9. Sprawy różne. 

 

Pani Małgorzata Kuszewska - Wiceprzewodnicząca RM w związku z niewyodrębnieniem                         

w budżecie Gminy środków stanowiących fundusz sołecki poinformowała, że pragnie uspokoić 

wszystkich mieszkańców sołectwa Michniów. Wyjaśniła, że nadal będzie istniała możliwość 

sfinansowania wybranych zadań w sołectwie z budżetu Gminy jeżeli zajdzie taka potrzeba i będą 

wnioskowali o to mieszkańcy. 

 

Pan Wiesław Biskup - radny : 

 

- pytał, co dalej z Punktem Selektywnej Zbiórki Odpadów komunalnych (PSZOK). Czy będą 

odbierane odpady wielogabarytowe od mieszkańców, czy to sami mieszkańcy będą musieli 

przywozić takie odpady do PSZOK, w którym miejscu ten punkt będzie się znajdował ? 

- pytał, czy byłaby możliwość zakupu ciągnika do odśnieżania chodników? 

- pytał, czy będzie opracowany plan zagospodarowania przestrzennego dla miasta, chodzi                          

o działki, które są działkami rolnymi, a mogłyby się stać działkami budowlanymi. Dałoby to 

możliwość rozbudowy miasta, budowy osiedla mieszkalnego lub domów jednorodzinnych 

na czym mieszkańcy mogliby tylko zyskać. 

 

Pan Mirosław Obara - radny : 

 

- pytał, co będzie z ubrudzonymi błotem ogrodzeniami posesji przy ul. Bocznej w związku                     

z ruchem pojazdów przy tej drodze, czy koszty odnowienia będą pokryte z ubezpieczenia? 

- pytał, co będzie z usytuowaniem przejścia dla pieszych przy ul. Jasnej, o które zabiegam                    

od dłuższego czasu? 

- pytał, jakie są zamierzenia włodarzy miasta co do ul. Nowej, temat był poruszany 

wielokrotnie w ciągu ostatnich kilku lat; 

- wskazywał na potrzebę lepszego odśnieżania dróg na terenie miasta ponieważ zdaniem 

radnego z odśnieżaniem w mieście jest coraz gorzej. 

 

Pan Wiesław Biskup - radny : 

 

- pytał, czy są przewidywane jakieś rozmowy z Powiatem odnośnie przejęcia przez Gminę 

dróg powiatowych? 

- poruszył ponownie temat budowy oświetlenia przy ul. Józefów. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG : 

 

- poinformował, że PSZOK jest zorganizowany jak w latach poprzednich na terenie byłego 

zakładu FUT. Mieszkańcy mogą nadal przywozić odpady wielogabarytowe, jednak w tym 

roku zostały zaplanowane 2 odbiory odpadów wielogabarytowych bezpośrednio sprzed 

posesji; 

- w temacie zakupu mikro ciągnika do odśnieżania i opracowania planu zagospodarowania 

przestrzennego należy zabezpieczyć w pierwszej kolejności środki w budżecie na ten cel. 

Przypomniał, że zgodnie z przepisami prawa odśnieżania chodników bezpośrednio 

przylegających do posesji należy do obowiązków właścicieli tych posesji; 



- przypomniał, że tzw. ul. Boczna (nazwa nieoficjalna) nie jest drogą publiczną. Jesteśmy                  

w kontakcie z mieszkańcami tej części miasta i prowadzimy rozmowy jeżeli chodzi                           

o ogrodzenia; 

- poinformował, że w sprawie przejście dla pieszych na ul. Jasnej mamy zapewnienie                                

ze strony Powiatu, że zostanie ono wykonane. Prowadzone są też rozmowy z Powiatem aby 

wykonać remont chodnika przy tej ulicy; 

- w temacie ul. Nowej poinformował, że za zgodą Rady Miejskiej zostało wykupione część 

nieruchomości pod poszerzenie pasa drogowego. Jet też umówiony z mieszkańcami                             

i ustalony termin u notariusza o wykupienie przez Gminę dalszych części gruntu przy tej 

drodze. Przygotowywany jest plan budowy, przebudowy i rozbudowy dróg gminnych                        

i skierowana zostanie prośba do radnych Rady Miejskiej o określenie jakie w pierwszej 

kolejności remonty dróg realizować; 

- w temacie odśnieżania poinformował, że służby miasta są aktywne i widoczne przy 

odśnieżaniu na terenie miasta. Ostatnio zrobiono również to co nie należy do Gminy, 

wywieziono śnieg z ulicy powiatowej w okolicach przychodni zdrowia i przedszkola, 

odśnieżono miejsca gdzie są skupiska i wzmożony ruch (parking przy Poczcie Polskiej, oraz 

teren w ciągu drogi powiatowej, udrażniane i odśnieżane są miejsca przy budynkach 

użyteczności publicznej, przy szkołach). Systematycznie odśnieżane są przystanki, przejścia 

dla pieszych. Zaplanowane są przez Powiat na dzień jutrzejszy prace przy odśnieżaniu 

przystanków w ciągu dróg powiatowych. Należy pamiętać o kosztach odśnieżania. Jeżeli 

obecne niesprzyjające warunki pogodowe będą się utrzymywać będzie trzeba dokonać 

przesunięć w budżecie i znaleźć dodatkowe środki finansowe; 

- w temacie oświetlenia ul. Józefów poinformował, że na chwilę obecną nie ma takiego 

zadania w budżecie Gminy; 

- poinformował, że w sprawie przejęcia przez Gminę dróg powiatowych rozmowy toczą się        

z różnym nasileniem. Temat nie jest prosty, wiadomo, że chodzi o środki na utrzymanie 

tych dróg. Jeżeli będą konkretne ustalenia radni będą o tym informowani. 

 

Pan Mirosław Obara - radny : 

 

- zwrócił się do Burmistrza MiG o doprecyzowanie informacji w temacie zabrudzonych 

ogrodzeń przy ul. Bocznej; 

- pytał z iloma mieszkańcami ul. Nowej były prowadzone rozmowy, a z iloma jeszcze będą 

prowadzone w sprawie wykupu gruntów przy drodze. Jakie zostaną podjęte kolejne 

działania po wykupie gruntów? 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG : 

 

- poinformował, że w sprawie ogrodzeń przy ul. Bocznej władze Gminy są na bieżąco                                    

w kontakcie z mieszkańcami tej ulicy o przywrócenie stanu ogrodzeń sprzed prac 

remontowych; 

- w sprawie ul. Nowej na chwilę obecną prowadzone są rozmowy i negocjacje w sprawie 

wykupu gruntów w 2 przypadkach. 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, że przygotowywany jest dokument - plan 

rozwoju sieci dróg gminnych. Chcemy, aby trafił na najbliższe posiedzenie Komisji Rozwoju 

Gospodarczego oraz na posiedzenia tych komisji, których radni sobie zażyczą. W dokumencie tym 

będzie określone za jakie drogi Gmina odpowiada, jakimi drogami zarządza, w jakim one są stanie, 

jakie mają nawierzchnie i co na tych drogach i w jakim terminie zamierza się realizować. Radni 

będą mieć wpływ na ustalenie harmonogramu przeprowadzenia inwestycji na tych drogach                            

i w jakiej kolejności. Chcemy też żeby Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej zapoznał 

radnych z problemami, z którymi się zetknął podczas zimowego odśnieżania dróg. Jakie są to 



koszty, jakie standardy, jaka kolejność utrzymania dróg. Pozwoli to wypracować standardy 

zimowego odśnieżania dróg i jasno je określić. 

 

Pan Mirosław Obara - radny zwrócił się do Burmistrza MiG o podjęcie działa, które spowodują 

częstsze patroli Policji w rejonie ul. Bocznej mające na celu przestrzeganie ruchu drogowego                            

i tonażu pojazdów poruszających się w tym rejonie.  

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza odnosząc się do powyższego wyjaśnił, ze przed 

rozpoczęcie robót budowlanych wykonawca robót ma obowiązek opracować projekt czasowej 

organizacji ruchu. Projekt ten jest uzgadniany z wszystkimi zarządcami dróg czyli Marszałkiem 

Województwa, Zarządem Powiatu, Gminą i Wydziałem Ruchu Drogowego Komendy Powiatowej 

Policji. Zatwierdzany jest decyzją administracyjną, zawarte w nim również jest oznakowanie jakie 

będzie obowiązywać. Ruch, który odbywa się drogą gruntową obok TESCO (potocznie nazwany   

ul. Boczną) nie jest ujęty w projekcie organizacji ruchu z tego względu, że zamiarem wykonawcy                  

i zamiarem decyzji administracyjnej zatwierdzającej projekt było przerzucenie ruchu drogowego na 

inne węzły komunikacyjne. Objazd obok TESCO miał służyć tylko jako dojazd mieszkańcom                        

ul. Zagórskiej. Ustawione znaki drogowe dotyczące ograniczenia ruchu i tonażu nie są 

respektowane przez uczestników ruchu drogowego. Wydział Ruchu Drogowego Komendy 

Powiatowej Policji jest powiadomiony o konieczności zintensyfikowania patroli Policji w tym 

rejonie, odbyły się również spotkania Burmistrza z Komendantem Policji w tej sprawie. Wszystkie 

dopuszczone prawem działania Gminy w celu respektowania ruchu pojazdów w tym rejonie zostały 

podjęte przez Gminę. Po zakończeniu inwestycji Gmina będzie zobowiązana doprowadzić 

ogrodzenia posesji przy tym objeździe do stanu przed rozpoczęciem prac. 

 

Pan Wiesław Biskup - radny prosił o doprecyzowanie tematu planu zagospodarowania 

przestrzennego na terenie Gminy. 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował. że na terenie miasta Suchedniów mamy 

na chwilę obecną 9 miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, które obejmują 

niektóre osiedla na terenie miasta. Zgadzamy się, że opracowanie takiego dokumentu jest potrzebne 

i byłoby przydatne dla miasta i gminy, określając politykę przestrzenną na następne lata. 

 

Opracowanie planu zagospodarowania byłoby pierwszym krokiem, kolejnym byłoby uzbrojenie 

tego terenu co obciąży budżet Gminy, wykupienie gruntów pod drogi publiczne i urządzenie tych 

dróg publicznych. Plan sporządzany jest dla terenów, które nie są własnością gminy tylko 

własnością prywatną. Bedzie trzeba tez określić w planie rodzaj zabudowy osiedli. 

 

Na części terenów objętych obowiązującymi planami zagospodarowania przestrzennego budowy 

osiedli i infrastruktury się realizują, a na innych jeszcze nie co stwarza możliwości inwestycyjne 

pod zabudowę jednorodzinną. 

 

Pani Lidia Frątczak - radna pytała, czy doszło do spotkania Burmistrza MiG z przedsiębiorcami                   

z ul. Powstańców celem omówienia przebiegu prac remontowych na tej ulicy. 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, że takie rozmowy z przedsiębiorcami się 

odbyły, przedstawiono im harmonogram prac przy tej ulicy. Przedsiębiorcy podeszli do tematu ze 

zrozumieniem wiedząc, że realizacja prac spowoduje utrudnienia jednak inwestycja jest niezbędna    

i długo wyczekiwana przez mieszkańców, a także podniesie standard dla korzystających z obiektów 

handlowych usytuowanych przy drodze.  

 

Pan Eugeniusz Zegadło - Wiceprzewodniczący RM pytał, co dalej z tematem budowy obwodnicy 

Suchedniowa. Jej realizacja pozwoliłaby wyprowadzić ruch pojazdów ciężkich poza granice miasta. 



Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że wspólnie z pozostałymi gminami 

tworzącymi Związek Gmin Gór Świętokrzyskich wystąpiliśmy do Urzędu Marszałkowskiego                           

w ramach konsultacji i tworzenia strategii województwa na kolejne lata o uwzględnienie w tym 

dokumencie obwodnicy Suchedniowa niestety wniosek ten nie został uwzględniony. 

 

Pani Lidia Frątczak - radna pytała, czy są monitorowane środki na zimowe utrzymywanie dróg, 

jakie nakłady zostały na chwilę obecną poniesione (głownie chodzi o wydatki na firmę zewnętrzną). 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że zostało wysłane pismo do Zakładu 

Gospodarki Komunalnej, odpowiedź ma być udzielona do dnia 18 lutego br. Z chwilą jej 

otrzymania przekażemy informację radnym o wysokości poniesionych nakładów. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodniczący RM zakończył obrady XXVIII-ej sesji 

Rady Miejskiej. 

 

 

    Protokołował                                      Sekretarz obrad                                      Przewodniczący 

                                                                                                                                Rady Miejskiej 

 

Mariusz Ślusarczyk                               Tomasz Kutwin                                    Krzysztof Adamiec 

 

 

 

 

Zapisy z transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje się pod linkami : 

 

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów   

https://www.suchedniow.bip.doc.pl   

https://www.suchedniow.pl  
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